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Radna Rady Miasta
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Interpelacja

w imieniu mieszkadcdw ul. Ptasia 2 zwracamsig z profbq o wymianq nawierzchni chodnika
usytuowanego przy szczycie budynku- od strony ur. Le(nej. Fiyty chodnikowe sq w bardzo

:tym stanie i stanowiq zagroienie dla mieszkancdw osiedfa

Proszq pana prezydenta 
o pomoc w tej sprawie,

z powa2aniem
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